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Obecné zastupiteľstvo Malé Zlievce 

 

Zápisnica 

z ustanovujúceho  zasadnutia obecného zastupiteľstva v Malých Zlievcach, konaného 

dňa 05.09.2023 o 17:30 hod. 

 

Prítomní poslanci: Ing. Katarína Kériová, Mgr. Miroslava Marková, Ing. Veronika Tomanová 

Neprítomní poslanci :  Miroslava Gazdíková, Ing. Zdenko Veselka – obaja ospravedlnení 

z dôvodu pracovných povinností. 

Hlavný kontrolór Mgr. Soňa Filkusová – neprítomná, ospravedlnená z dôvodu choroby.  

 

Program : 

1. Otvorenie zasadnutia, schválenie programu 

2. Určenie overovateľov a zapisovateľa zápisnice 

3. Prerokovanie a schválenie rozpočtového opatrenia č.1/2023 

4. Prerokovanie a schválenie rozpočtového opatrenia č.2/2023 

5. Správa o stave plnenia rozpočtu k 31. 7.2023 

6. Podanie informácie starostu obce k aktuálnym otázkam  

7. Otázky poslancov a občanov  

8. Rôzne  

9. Záver  

 

Bod 1 

 Rokovanie obecného zastupiteľstva sa začalo o 17:30 hodine a viedol ho starosta obce 

Ing. Igor Gazdík podľa programu, ktorí schválili všetci prítomní poslanci.  

 

Bod 2 

 Starosta určil za overovateľov zápisnice pani Ing. Katarínu Kériovú a pani                              

Mgr. Miroslavu Markovú, za zapisovateľku bola určená slečna Erika Vanková. 

 

Bod 3 

 Starosta obce predložil na rokovanie opatrenie číslo 1/2023, ktoré sa týkalo zmeny 

v položkách transfery zo šr. – referendum 2023.  

Obecné zastupiteľstvo prerokovalo rozpočtové opatrenie č.1/2023, ktoré následne schválilo 

hlasovaním. 

 

Bod 4 

 Starosta obce predložil na rokovanie opatrenie číslo 2/2023, ktoré sa týkalo zmeny 

v položkách presunu rozpočtových prostriedkov v rámci schváleného rozpočtu, pričom 

celkové príjmy a výdavky zostávajú nemenné. Obecné zastupiteľstvo prerokovalo rozpočtové 

opatrenie č.2/2023, ktoré následne schválilo hlasovaním. 

 

 

Bod 5 

 Starosta obce podal správu o stave plnenia rozpočtu za sedem mesiacov. Uviedol, že 

finančná situácia v súčasnej dobe nie je ideálna. Obec bojuje v príjmovej časti s podielovými 

daňami, ktoré sú každý mesiac nižšie oproti roku 2022. Vláda v tejto otázke prijala viaceré 

opatrenia, preto dúfame, že rozpočet v tejto oblasti bude naplnený v takom rozsahu ako bol 

schválený v rozpočte obce na rok 2023.  
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Starosta obce uviedol, že v podielových daniach štát začiatkom roku 2023 obciam pomohol 

tým, že presunul časť podielových daní právnických osôb zo štátu na samosprávy, avšak toto 

len zaplátalo výpadky na podielových daniach fyzických osôb. Momentálna situácia vo 

výbere podielových daní ukazuje, že výber podielových daní fyzických osôb bude nižší, ako 

sa očakáva. Starosta obce uviedol, že každodenne sleduje vývoj na tomto úseku, je 

predpoklad, že vláda príjme ďalšie opatrenia na pomoc samosprávam, avšak ak tieto opatrenia 

nebudú dostatočné bude obec nútená prijať opatrenia aj na vlastnej úrovni a to hlavne vo 

výdavkovej časti a to počnúc mzdovými nákladmi a to tak, aby chod obce bol do konca roka 

riadne zabezpečený.  

Starosta obce uviedol, že obec začala vyrubovať dane za pozemky a stavby v tejto časti máme 

plnenie na cca 50 %. Je predpoklad, že do konca septembra 2023 budú kompletne vyrubené 

všetky dane a poplatky, tu vzhľadom na to, že obec prechádzala na program daní a poplatkov 

boli určité technické problémy, avšak tieto sa priebežne riešili a veríme, že v budúcnosti nám 

tento program uľahčí spôsob vyrubovania daní a poplatkov.  

Starosta obce uviedol, že v roku 2023 boli v obci organizované rôzne kultúrne a športové 

podujatia, ktoré si obec riešila vo väčšine vo vlastnej réžii, aj napriek tomuto sme mali 

výdavky na jednotlivé akcie v rozsahu od 300 do 500 €. Starosta obce skonštatoval, že 

napriek týmto výdavkom hodnotí jednotlivé akcie ako pozitívne pre obec Malé Zlievce, 

nakoľko na každom podujatí sa stretlo pomerne veľa občanom Malých Zlievec. Podujatia boli 

z ich strany vysoko kladne hodnotené.  

   

 

Bod 6 

 Starosta obce podal informáciu ohľadom elektrickej energie. V porovnaní s minulým 

rokom predpokladáme v budove obecného úradu úsporu elektrickej energie  V tejto oblasti je 

potrebné ešte prijať ďalšie opatrenia ohľadom úsporných krokov a práve preto v blízkej dobe 

plánujeme vymeniť LED svetlá. Starosta obce uviedol, že v tejto oblasti bola vyhlásená výzva 

na rekonštrukciu a obnovu verejných budov, ktorá pôvodne mala byť ukončená v decembri 

2024, čo bolo prezentované aj ministrom hospodárstva SR na stretnutí v júni 2023 so 

starostami a primátormi okresu Veľký Krtíš. Na základe týchto informácií starosta obce začal 

vykonávať prvé kroky, aby mohol byť podaný projekt v tejto výzve na obnovu 

a rekonštrukciu obecného úradu. Túto výzvu žiaľ ministerstvo hospodárstva predčasne 

ukončilo 31.07.2023.  

Ďalej starosta obce podal informáciu k spotrebe na ČOV, kde  prečerpávačka pri pánovi 

Turoňovi má o niečo zvýšenú spotrebu, avšak hlavná ČOV má o niečo menšiu spotrebu 

s porovnateľným obdobím roku 2022.  

Na verejnom osvetlení bola v roku 2022 spotreba celkovo 7 200 kwh, v tomto roku 

k 31.08.2023 máme spotrebu  2 738 kwh. Predpokladáme, že aj napriek tomu, že do konca 

roku 2023 budeme vzhľadom k zimnému obdobiu svietiť viac je predpoklad, že aj tu by sme 

mali niečo ušetriť.  Ohľadom svietenia sme dostali  od občanov otázku, či  kvôli výskytu 

migrantov v našom okolí nebude svietiť pouličné osvetlenie počas celej noci. Túto možnosť 

by sme mohli realizovať v prípade, ak by sa vymenilo celé LED osvetlenie.   

Poslankyňa Mgr. Miroslava Marková sa v tejto časti opýtala, či spĺňame tarifu a či nám 

nehrozí pokuta za nedodržanie spotreby elektrickej energie.  

Starosta obce pri tejto otázke odpovedal, že pri spotrebe elektrickej energie nemáme limity 

pod hrozbou pokuty. Nedodržanie limitu spotreby pod hrozbou pokuty je len pri jednotlivých 

tarifách spotreby plynu a tu si dávame pozor tak, aby sme limit spotreby plynu dodržali, 

respektíve mierne prekročili.  
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Starosta podal informáciu k futbalu v obci Malé Zlievce. Skonštatoval, že do 

súťažného ročníka 2023/2024 sa neprihlásilo žiadne mužstvo FO Malé Zlievce. Vyslovil 

názor, že je to škoda, nakoľko v obci bola dlhodobá športová tradícia.  

Zároveň podal informáciu, že po telefonickom rozhovore s predsedom FO J. Filkusom bol 

oboznámený s tým, že malé biele futbalové bránky J. Filkus zapožičal futbalistom do 

Dačovho Lomu, zároveň starostovi obce bolo povedané, že nájom za predmetné bránky ako aj 

platby za jednotlivých hráčov,  ktorí prestúpili na hosťovanie do iných futbalových klubov 

budú použité na vyplatenie dlhu FO a to uhradenie zberných faktúr. Starosta obce uviedol, že 

uvedené vyjadrenie  J. Filkusa berie na vedomie a verí, že takto FO nájde dostatok finančných 

prostriedkov na uhradenie svojho dlhu. Starosta obce uviedol, že od začiatku roka viackrát 

upozorňoval, že obec vzhľadom k finančnej situácii nebude schopná finančne podporiť FO, 

vzniknutá situácia ho mrzí a verí, že v budúcnosti sa podarí FO pozháňať dostatočné finančné 

prostriedky  na chod FO v rámci súťaží okresu.  

Starosta obce informoval, že rekonštrukcia futbalových šatní prebieha a predpoklad 

ukončenia je do konca septembra 2023. Zároveň uviedol, že mimo projektu bolo potrebné 

spraviť odvod žľabov do dažďovej kanalizácie. Práce sme si vykonali vo vlastnej réžii 

a materiál bude zakúpený z prostriedkov obce Malé Zlievce.  

 Pán Branislav Filip zo spoločnosti FB NET s.r.o. nám predložil žiadosť na 

umiestnenie serverovej skrinky v priestoroch obecného úradu. Poslanci žiadosť zobrali na 

vedomie a súhlasia s prenájmom priestoru na umiestnenie skrinky servera v priestoroch 

obecného úradu a poverili starostu obce na spracovanie a podpísanie zmluvy o prenájme 

priestorov. 

Starosta obce navrhol ako odplatu za prenájom priestorov vybudovanie funkčného 

kamerového priestoru  vonkajších a vnútorných priestorov obecného úradu.   

Poslankyňa Ing. Katarína Kériová sa informovala, že aká bude spotreba za konkrétny server. 

Starosta obce uviedol, že spotreba by mala byť minimálna, ale konkrétne podľa typu 

zariadenia sa dá vypočítať.   

Poslankyňa Ing. Veronika Tomanová a  Mgr. Miroslava Marková uviedli, že súhlasia 

s umiestnením servera v priestoroch obecného úradu a tiež súhlasia, aby bol na obecnom 

úrade kamerový systém. Na záver diskusie poslanci poverili starostu s vypracovaním zmluvy 

o prenájme.  

Starosta obce predložil poslancom na prejednanie konsolidovanú výročnú správu obce 

za rok 2022. Prítomných oboznámil o obsahu predmetnej správy. Správu si poslanci 

naštudovali a nemali k nej žiadne pripomienky. Na záver správu poslanci zobrali na vedomie 

hlasovaním.  

 

Bod 7 

Ing. Katarína Kériová predniesla správu komisie pre ochranu verejného záujmu pri 

výkone funkcii verejných funkcionárov z ktorej vyplynulo, že starosta obce Ing. Igor Gazdík 

predložil majetkové priznanie po ujatí sa do funkcie ako aj v roku 2023. Zo správy tiež 

vyplynulo, že hlavný kontrolór obce Mgr, Soňa Filkusová majetkové priznanie za rok 2022 

nepodala. Majetkové priznanie starostu obce bolo podané včas a správne. Majetkové 

priznanie hlavnej kontrolórky nebolo do dnešného dňa zaslané. Komisia zároveň navrhla 

prijať OZ uznesenie v ktorom OZ berie na vedomie, že starosta obce podal riadne a včas 

a predpísaným spôsobom majetkové priznanie a zároveň uloží starostovi obce, aby zaslal 

výzvu hlavnému kontrolórovi na podanie majetkového priznania.  

Starosta obce poďakoval poslancom a zamestnancom obce ako aj všetkým ostatným 

pri realizovaní obecných osláv.  

Všetky doterajšie zorganizované podujatia boli vyhodnotené kladne.  
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Starosta obce navrhol  prediskutovať ďalšie podujatia v obci konané do konca roka 

2023. Navrhol nasledovné podujatia:  

15. októbra 2023 : Úcta k starším  

v mesiaci November 2023 : Halloween 

v mesiaci December 2023 : 6. decembra 2023 Mikuláš 

V tomto mesiaci plánujeme aj pečenie medovníčkov s našimi detičkami.  

Na Tri krále by sme chceli zorganizovať varenie kapustnice.  

Poslanci súhlasili s týmito podujatiami.  

 

V obci plánujeme organizovať brigády konkrétne v sobotu 16. septembra 2023 : upratovanie 

priestorov cintorína. Nasledujúcu brigádu plánujeme v sobotu 23. septembra 2023 

v priestoroch detského ihriska.   

Starosta obce podal informáciu, že došlo k jednaniu zo spoločnosťou SSD, ktorá má na 

starosti vedenie verejného osvetlenia v obci. Starosta požiadal spoločnosť SSD o opílenie 

korún stromov, kde dochádzalo počas nepriaznivého počasia k výpadkom elektrickej energie. 

Spoločnosť SSD zaujala stanovisko, že starostlivosť o takéto stromy je v povinnostiach 

majiteľa pozemku na ktorom strom rastie kde poukázali na zákon o energetike. Z tohto 

zákona vyplýva, že majiteľ stromu má zabezpečiť svoj strom tak, aby konáre boli pod 

vedením tri metre. Spoločnosť SSD prisľúbila súčinnosť len v tom rozsahu, že počas 

opiľovania konárov vypne v obci príslušnú vetvu elektrického vedenia. O tomto budú občania 

v čas informovaní. Z tohto dôvodu starosta obce v súčasnej dobe vykonáva prieskum, kto by 

mohol túto činnosť zabezpečiť. O výsledku budú poslanci a občania informovaní.  

Poslankyňa Ing. Katarína Kériová pripomenula, že je potrebné vyriešiť aj vyschnutú lipu pred 

bytovkou číslo 131.  

Starosta obce na toto uviedol, že sa to bude realizovať spoločne s opiľovaním konárov.  

 

Rokovanie obecného úradu bolo ukončené dňa 05.09.2023 v čase o 19:08.  

 

 

Uznesenie 

zo zasadnutia obecného zastupiteľstva v Malých Zlievcach 

konaného dňa 05.09.2023 o 17:30 hod. 

 

K bodu 1.           24/2023 

Obecné zastupiteľstvo schválilo program rokovania.  

Za toto uznesenie hlasovali 3 poslanci.  

 

K bodu 2.           25/2023 

Obecné zastupiteľstvo zobralo na vedomie overovateľky zápisnice a to pani Ing. Katarínu 

Kériovú a pani Mgr. Miroslavu Markovú, za zapisovateľku bola určená slečna Erika 

Vanková. 

Za toto uznesenie hlasovali 3 poslanci.  

 

K bodu 3.           26/2023 

Obecné zastupiteľstvo schválilo v zmysle § 11 ods. 4 písm. b) zákona 369/1990 Zb. 

o obecnom zriadení v znení neskorších predpisov a § 14 zákona č. 583/2004 Z.z. 

o rozpočtových pravidlách územnej samosprávy, zmeny rozpočtu na rok 2023 pod číslom 

rozpočtového opatrenia 1/2023. Podrobný rozpis podľa rozpočtových kapitol tvorí prílohu 

tejto zápisnice.  

Za toto uznesenie hlasovali 3 poslanci.  
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K bodu 4.           27/2023 

Obecné zastupiteľstvo schválilo v zmysle § 11 ods. 4 písm. b) zákona 369/1990 Zb. 

o obecnom zriadení v znení neskorších predpisov a § 14 zákona č. 583/2004 Z.z. 

o rozpočtových pravidlách územnej samosprávy, zmeny rozpočtu na rok 2023 pod číslom 

rozpočtového opatrenia 2/2023. Podrobný rozpis podľa rozpočtových kapitol tvorí prílohu 

tejto zápisnice.  

Za toto uznesenie hlasovali 3 poslanci.  

 

K bodu 6.           28/2023 

Obecné zastupiteľstvo súhlasí s prenajatím priestorov pre spoločnosť FB NET s.r.o. Záhorce, 

zároveň poveruje starostu s dojednaním a podpísaním zmluvy o prenajatí priestorov.   

Za toto uznesenie hlasovali 3 poslanci.  

 

 

K bodu 6.           29/2023 

Obecné zastupiteľstvo berie na vedomie predloženú konsolidovanú výročnú správu obce za 

rok 2022.  

Za toto uznesenie hlasovali 3 poslanci.  

 

 

 

 

K bodu 7.           30/2023 

Obecné zastupiteľstvo berie na vedomie, že starosta obce Ing. Igor Gazdík podal riadne včas 

a spôsobom predpísaným zákonom majetkové priznanie pri ujatí sa verejnej funkcie 

a majetkové priznanie za rok 2022 a zároveň ukladá starostovi obce vyzvať hlavného 

kontrolóra obce, aby si zákonným spôsobom splnil svoju povinnosť a bezodkladne podal 

majetkové priznanie.  

Za toto uznesenie hlasovali 3 poslanci.  

 

 

 

Overovatelia:  

 

Ing. Katarína Kériová      ..................................................... 

 

Ing. Miroslava Marková   ..................................................... 

 

 

 

 

        

          Ing. Igor Gazdík  

                                                                                                                         starosta obce 


